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Aan de leden van Provinciale Staten van Noord-Holland 

 

Haarlem, 9 februari 2015  

 

Vragen nr. 9 

 

 

 

Vragen van mevrouw drs. T.E.M. van Leeuwen en mevrouw A. Tanja (GroenLinks) over 

Energiebesparing in het provinciehuis 

 

De voorzitter van Provinciale Staten van Noord-Holland deelt u overeenkomstig het bepaalde in 

artikel 45 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van 

Provinciale Staten mede, dat op 9 februari 2015 door de leden van Provinciale Staten, mevrouw 

drs. T.E.M. van Leeuwen en mevrouw A. Tanja (GroenLinks), de volgende vragen bij 

Gedeputeerde Staten zijn ingekomen. 

 

 

Inleiding: 

 

Het afgelopen jaar is de nieuwe vleugel van het provinciehuis in gebruik genomen. In de 

commissie ZC&M is vanuit GroenLinks aangedrongen op werk maken van energiebesparing bij 

deze vernieuwbouw, daar is uiteindelijk positief op geacteerd. In de commissie RenM komt bij 

het onderwerp duurzame energie en energiebesparing regelmatig de voorbeeldrol van de 

provincie met maatregelen op die gebieden aan de orde. Nu kan dat met de voorbereidende 

energiebesparende maatregelen bij de vernieuwbouw van het provinciehuis het geval zijn, uit 

het dagelijks elektriciteit-gebruik in de vorm van de verlichting lijkt iets anders. Naar verluid 

verbazen ook de omwonenden van het provinciehuis zich regelmatig over het onstuimige licht, 

overdag en in de avond, terwijl er geen activiteiten plaatsvinden. Het lijkt alsof de provincie 

haar rol als ‘lichtend’ voorbeeld hier wat te letterlijk oppikt. 

 

 

Vragen: 

 

1. Kunt u een inzicht geven in de energiebesparende maatregelen in het nieuwe en het oude 

deel van het provinciehuis? 

 

2. Kunt u inzicht geven in het elektriciteit-verbruik in het provinciehuis en het verloop daarin 

in de afgelopen drie jaar, dus voor en na ingebruikname van de nieuwe vleugel? 

 

3. Kunt u daarbij een opsplitsing maken in de dag, zowel met als zonder statenactiviteiten, de 

avond, ook zowel met als zonder activiteiten, als de nacht. 

 

4. Kunt u aangeven op welke wijze u het gebruik van verlichting in het gebouw zou kunnen 

verminderen, zonder dat de veiligheid (in de nacht) in gedrang komt? 
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5. Heeft u regels voor de huismeesters opgesteld aangaande het aan en uitdoen van 

verlichting en zo ja, kunt u die regels zo bijstellen dat de wat onstuimige wijze van 

verlichting van het pand wordt teruggedrongen. 

 

6. Kunt u daarbij ook ingaan op de noodzaak van het branden van de diepstralers die de 

statenleden vanuit de koepel van boven op klaarlichte dag bestralen? 

 

7. Bent het met vragenstellers eens dat de provincie hierin een voorbeeld functie vervult en 

dat energiebesparing in het gebruik een uitgangspunt is?  

 

 

Gedeputeerde Staten zullen de gestelde vragen zo spoedig mogelijk, doch uiterlijk binnen 30 

dagen na binnenkomst, beantwoorden. 

 

 

   

 


